
چهار شنبه  12 بهمن  1401 .  شماره 21144
5ورزش10 رجب  1444  .  اول  فوریه 2023

گــروه ورزش/امــــروز هفته هجدهم لیگ برتر در 
حالی آغاز می شود که پرسپولیس و سپاهان دو تیم 
بالانشین جدول با اختلاف 2 امتیازی به مصاف تیم 
های آلومینیوم اراک و گل گهر سیرجان می روند و در 
صورتی که سپاهان موفق به شکست تیم قلعه نویی 
شود و پرسپولیس هم مقابل تیم رحمتی امتیاز از دست 
بدهد، صدر جدول به اصفهانی ها خواهد رسید. البته 
اگر این اتفاق بیفتد به نفع استقلال هم خواهد بود و 
اگر بازی دو تیم بالای جدول مساوی شود و آبی ها فردا 
تیم مس را ببرند بهترین اتفاقی خواهد بود که می تواند 
برای ساپینتو و تیمش بیفتد. در واقع امروز رحمتی 
و قلعه نویی بازیکن و مربی سابق استقلال می توانند 
با امتیاز گرفتن از پرسپولیس و سپاهان راه صعود و 

بازگشت به کورس استقلال را هموارتر کنند.

 استارت هفته هجدهم با نبرد لالیگایی       
 نبرد تراکتور – فــولاد اولین دیــدار امــروز اســت، دو 
تیمی که هفته گذشته پیروز میدان بودند و با مربیان و 
بازیکنان اسپانیایی موفق به شکست حریفان شدند. 
حالا دو تیمی که مربی و بازیکن  لالیگایی  دارند 
ــازی سرخپوشان  ــد و قطعا ب به مصاف هم می رون
جنوب و غرب دیدنی خواهد بود به خصوص آن که 
بهترین گلزنان و پاسور لیگ هم در این بازی هستند. 
امــروز دربی شمالی های لیگ بین ملوان انزلی - 
نساجی  برگزار خواهد شد و ملوان که هفته گذشته 
شکست سنگینی مقابل استقلال متحمل شد می 
خواهد در بازی خانگی جبران مافات کند. نساجی هم 

هفته گذشته در خانه به سپاهان باخت و نیاز به امتیاز 
دارد. دیدار رفت دو تیم با تساوی 2-2 به پایان رسیده 
بود. سپاهان اصفهان - گل گهرسیرجان، که  جدال 
مدعیان است سومین بازی روز نخست هفته هجدهم 
خواهد بود. سپاهانی ها که با برد نساجی به امتیاز 33 
و به یک قدمی پرسپولیس 35 امتیازی و صدرنشین 
ــد و این  رسیده اند حالا چشم به صدرنشینی دارن
مهم زمانی اتفاق می افتد که تیم مربی سابق شان را 
شکست دهند و امیدوار باشند سید مهدی رحمتی 
یقه یحیی گل محمدی و تیمش را بگیرد. قطعا تقابل 
تیم های دوم و سوم جدول دیدنی و جذاب خواهد 
شد به خصوص این که هر دو با 24 گل زده گلزن 
ترین تیم های لیگ هستند. بازی رفت دو تیم 2-2 
به پایان رسیده بود و به نظر می رسد بازی برگشت هم 

پرگل باشد.

پرسپولیس – آلومینیوم، دوئل یحیی و رحمتی        
پرسپولیس پس از شکست جنجالی مقابل فولاد 
و از دست دادن سه امتیاز به دنبال جبران است به 
خصوص که قرار است در بازی امروز هوادارانش را هم 
پس از ماه ها روی سکوها ببیند و از حمایت یار دوازدهم 
برخوردار باشد. پرسپولیس برای باقی ماندن در 
صدر جدول باید آلومینیوم اراک را  مثل بازی رفت 
شکست بدهد، دیداری که با تک گل سرلک و روی 
پاس ترابی به دست آمد. مهدی ترابی هم که حکم 
کمیته انضباطی بازی با هوادار را دریافت کرد و تبرئه 
شد حالا با روحیه بهتری در خدمت تیمش خواهد بود. 

البته موسوی بازیکن هوادار که با ترابی درگیر شده بود 
یک جلسه محروم شد و در بازی این هفته تیمش غایب 
خواهد بود. پرسپولیسی ها تجربه شکست مقابل 
آلومینیوم در آزادی را دارند و فصل گذشته توسط 
تیم رحمتی از جام حذفی کنار رفتند. این تیم حالا با 
در اختیار داشتن بازیکن آماده ای چون محمدرضا 
آزادی که هفته گذشته دبل کرده بود و سابقه گلزنی 
به سرخ ها را در آزادی دارد، حریف سرسختی برای 

گل محمدی و تیمش خواهد بود.
 

برنامه هفته هجدهم 
امروز

*تراکتور - فــولاد - ساعت ۱4- ورزشــگــاه شهید 
سلیمانی

*ملوان انزلی - نساجی - ساعت ۱5- ورزشگاه تختی
*سپاهان - گل گهر - ساعت ۱5- ورزشگاه نقش 

جهان
*پرسپولیس -آلومینیوم اراک- ساعت ۱۷- ورزشگاه 

آزادی
فردا 

*پیکان - نفت مسجد سلیمان - ساعت ۱5- ورزشگاه 
انقلاب

*مس رفسنجان -ذوب آهن - ساعت ۱5- ورزشگاه 
شهدای مس

*مس کرمان- استقلال - ساعت ۱۷- ورزشگاه امام 
علی )ع(

*نفت آبادان- هوادار - ساعت ۱۷- ورزشگاه تختی

جزئیات قرارداد میلیون دلاری مهاجم پرسپولیس
 مهاجم برزیلی تازه وارد پرسپولیس با مبلغ بسیار بالایی راهی این تیم شد. 
لئاندرو پریرا تنها خرید زمستانی فصل جاری پرسپولیس در حالی به تهران 
سفر می کند که قرارداد قابل توجهی را امضا کرده است. او که پس از جدایی 
ناگهانی یورگن لوکادیا برای تقویت خط حمله پرسپولیس جذب شده است 
برای نیم فصل جاری مبلغ 4۰۰ هزار دلار و همچنین برای فصل آینده ۷۰۰ 
هزار دلار دریافت خواهد کرد. پریرا آپشن هایی را نیز برای میزان حضور در 

مسابقات و تعداد گل هایش با پیراهن پرسپولیس در نظر گرفته است 
که به صورت مکتوب در قرارداد گنجانده شده است.قرارداد پریرا 

پس از تست های پزشکی این بازیکن در تهران به امضای رضا 
درویش می رسد تا یکی از گران قیمت های کنونی فوتبال 

باشگاه های ایران لقب بگیرد.

سوژه

پایان همکاری کی روش با ایران 

پست خداحافظی کارلوس و 
کامنت جنجالی کنعانی زادگان 

فدراسیون  مسئولان  کــه  حالی  ــروه ورزش/در  گ
ــران پس از حــذف تیم ملی از جــام جهانی  فوتبال ای
قطر، از ارائه توضیحات شفاف درباره آینده نیمکت تیم 
ملی خودداری کرده اند و رسانه های خارجی گمانه 
زنی های زیادی در این باره انجام داده و می دهند، 
جدیدترین پست اینستاگرامی کارلوس کی روش تا 
حدود زیادی تکلیف نیمکت تیم ملی را مشخص کرد. 
روز گذشته کارلوس کی روش که صحبت های زیادی 
درباره مذاکره او با فدراسیون فوتبال چین و قطر شنیده 
می شود، با انتشار پستی در صفحه شخصی خود به طور 
تلویحی با هــواداران فوتبال ایران خداحافظی کرد. 
او نوشته خود را با این جمله آغاز کرد: »وقتی که سفر 
جدیدی را آغاز می کنم، خاطرات زیادی وجود دارد که با 
افتخار آن ها را نگه خواهم داشت.« کی روش در ادامه به 
تشکر از اعضای تیم ملی پرداخته و نوشته است: »مایلم 
از بازیکنان فوق العاده ام در تیم ملی تشکر کنم. قدردان 
زحمات کادر وفادار ایرانی ام، فدراسیون فوتبال و همه 
کسانی که از من و »میراث تیم ملی« حمایت کردند 
هستم.« تشکر از هواداران فوتبال بخش پایانی این پیام 
است: »از همه هواداران بابت حمایت و الهام بخشی در 
این چند سال تشکر می کنم. به امید آینده«.با این پست 
اینستاگرامی کی روش، به نظر می رسد که دوران حضور 
این مربی پرتغالی در تیم ملی ایران به سر آمده است. 
احتمالا مسئولان فدراسیون فوتبال پایان همکاری با 
او را به اطلاعش رسانده اند که چنین مطلبی را منتشر 
کرده به خصوص که چند روز پیش نشریه معتبر آس 
اسپانیا از تمایل فدراسیون فوتبال ایران به همکاری 
با خمز سرمربی اسپانیایی تراکتور خبر داده بود. البته 
پست کی روش واکنش های متعددی در پی داشت. 
در حالی که برخی به زحمات چند ساله او برای فوتبال 
ایران اشاره و از او تشکر کرده اند، اما عده ای هم به انتقاد 
از او پرداخته اند که البته برخی از آن ها تند است. از 
جمله  محمدحسین کنعانی زادگان مدافع تیم ملی که 
کامنتی جنجالی زیر پست کی روش گذاشته و نوشته 
اســت: »تو به ایــران خیانت کــردی، نه من و شجاع.« 
کنعانی زادگان و خلیل زاده از جمله بازیکنانی بودند 
که در جام جهانی قطر بازی نکردند و گفته می شد علت 
آن مصاحبه های انتقادی آن ها از کی روش در زمان 

اسکوچیچ بوده است.

سخنگوی قوه قضاییه و دادستان انقلاب 
خراسان رضوی خبر دادند:

استمرار اقدامات قضایی پرونده 
مدرسه فوتبال مشهد

محمد حسین درودی از استمرار اقدامات ویژه قضایی 
درباره پرونده یک مدرسه فوتبال در مشهد خبر داد. به 
گزارش مدیریت روابط عمومی و ارتباطات دادگستری 
ــوی، دادســتــان عمومی و انقلاب مرکز  خراسان رض
خراسان رضوی با اشاره به این نکته که دستگاه قضایی 
بلافاصله پس از انعکاس مطالب مربوط به این موضوع 
در فضای مجازی و رسانه ای اقدامات خود را آغاز کرد، 
توسط  جانبه  همه  تحقیقات  انجام  »متعاقب  گفت: 
بازپرس ویژه، افرادی که بدون مستندات قانونی و قبل از 
اثبات جرم توسط مرجع صالح قضایی به انتشار مطالبی 
اقدام کرده و موجبات تشویش اذهان عمومی را فراهم 
آورده بودند احضار و تفهیم اتهام شدند. یکی از مسئولان 
اداره ورزش و جوانان مشهد تفهیم اتهام و با قرار قانونی 
راهی زندان شد و 3 تن از خبرنگاران و فعالان فضای 
مجازی نیز که بدون توجه به نظامات قانونی و اخلاق 
حرفه ای مبادرت به انتشار خبر، قبل از اثبات جرم کرده 
بودند، تفهیم اتهام شدند.« گفتنی است دیروز مسعود 
خبری  نشست  در  قوه قضاییه  سخنگوی  ستایشی 
هفتگی خود راجع به اتفاقات رخ داده در این مدرسه 
فوتبال واکنش نشان داد و گفت: »تحقیقات تا این مرحله 
طبق مدارک و مستندات حاکی از آن است که اختلافی 
میان افراد مجموعه باشگاه فوتبال وجود داشته و طبق 
مدارک و مستندات تعدادی از والدین توسط هدایتی که 
انجام شده با ۶ امضا شکایتی را طرح کرده اند و هیچ یک 
از والدین مدعی تجاوز به فرزندان شان نشده اند. انگیزه 
و علت درج خبر در حال بررسی است.« وی همچنین از 

شکایت مربی فوتبال  از دو خبرنگار خبرداد.

ویژه

تغییر بی خبر دبیر پارالمپیک بدون آلترناتیو!

گروه ورزش/ غفور کارگری درحالی 22 آذرماه امسال به عنوان رئیس جدید کمیته 
ملی پارالمپیک انتخاب شد که محمد تابع به عنوان سرپرست دبیرکلی مشغول فعالیت 
بود و قرار شد بعد از تشکیل جلسه هیئت اجرایی، وضعیت دبیر کمیته ملی پارالمپیک 
مشخص شود. با این حال شنیده می شود کارگری بدون اطلاع اعضای هیئت اجرایی 
چند روز پیش محمد تابع را برکنار کرد. این درحالی است که جانشینی برای تابع 
انتخاب نشده و طبق شنیده ها کمیته ملی پارالمپیک هیچ گزینه جانشینی هم برای 
تابع ندارد. این اتفاق   اعتراض برخی اعضای هیئت اجرایی را به دنبال داشته است. 
تابع در واکنش به برکناری اش به ایسنا گفت: »درست نیست که رئیس کمیته ملی 
پارالمپیک بدون تشکیل جلسه با اعضای هیئت اجرایی، به تنهایی تصمیم گیرنده 
باشد.« هادی رضایی هم می گوید: »من نیز به عنوان یکی از اعضای هیئت اجرایی 
اطلاعی درباره تغییر سرپرست دبیر اجرایی کمیته ندارم.« البته تابع درحالی پس از 
دو سال و نیم از مجموعه پارالمپیک جدا شد که حالا به یک طبقه پایین تر از این کمیته 
نقل مکان کرده تا همکاری با کمیته ملی المپیک را دنبال کند. حضور تابع در کمیته 
ملی المپیک با درخواست محمود خسروی وفا رئیس این کمیته انجام شده و قرار است 
وی با مرکز نظارت بر تیم های ملی که از زیرمجموعه های کمیته ملی المپیک به حساب 

می آید همکاری داشته باشد.

لیگ بسکتبال 21 روز در تعطیلات
ــران در پایان هفته آینده )22 بهمن( تعطیل می شود تا  رقابت های لیگ برتر ای
ملی پوشان دعوت شده به اردوی تیم ملی، برای حضور در پنجره ششم )پایانی( انتخابی 
جام جهانی 2۰23، تمرینات خود را زیر نظر کادرفنی پیگیری کنند. هم اکنون مرحله 
نخست مقدماتی سوپر لیگ پس از برگزاری بازی ها در 22 هفته به پایان رسیده و قرار 
است از ۱۷ بهمن، مرحله دوم دور مقدماتی پیگیری شود. ۱2 تیم حاضر در مرحله 
دوم مسابقات، در سه گروه 4 تیمی به کار خود ادامه خواهند داد که البته تعطیلی 
لیگ شامل حال 2 گروه اول )۸ تیم اول جدول( خواهد شد، 4 تیم دیگر در گروه سوم، 
برای ماندن در لیگ به مسابقات خود ادامه خواهند داد. به این ترتیب مسابقات لیگ 
از 22 بهمن تا ۱3 اسفند تعطیل خواهد بود. تیم ملی بسکتبال ایران در روزهای 4 و ۷ 
اسفند، به ترتیب مقابل ژاپن و چین قرار می گیرد که برای قطعی کردن صعود خود به 
جام جهانی 2۰23، نیازمند کسب پیروزی در یکی از این دو بازی است که کار بسیار 

سختی به نظر می رسد.

اخبار منهای فوتبال

دفاعیات مدیرعامل سابق آبی ها از دوران مدیریتش 

 آجورلو: استقلال فقط 7 میلیارد 
بدهی داشت!

چند ماه از برکناری ناگهانی مصطفی آجورلو مدیرعامل سابق استقلال می 
گذرد. سکوت طولانی او  بالاخره  شکست و آجورلو مهمان برنامه تلویزیونی 
فوتبال برتر بود و درباره دوران حضورش در جمع آبی پوشان و عملکردش 
در این تیم صحبت هایی را مطرح کرد. گزیده صحبت های مصطفی آجورلو 

به شرح زیر است:
* همه می پرسند چرا آجورلو برکنار شد، آقای سجادی وزیر ورزش درباره 
برکناری من باید صحبت کند. ایشان گفته بودند که از آقــای آجورلو 
خواستیم که ورزش بانوان و چوگان را راه بیندازند اما ایشان این کار را 

نکردند و به این دلیل برکنار کردیم، ان شاءا... همین است!
*مبلغ درخواستی فرهاد مجیدی برای سرمربیگری استقلال را 3 برابر 
کردم اما باز هم از مربیان لیگ کمتر بود. این فرد با شجاعت و تلاش 
در نهایت استقلال را قهرمان کرد. در پایان لیگ ایشان گفتند من می 
خواهم بروم و این مشکلات را دارم و اجازه را به او دادم. دلیل این که پول 
نگرفتم این بود که ایشان تیم را قهرمان کرده بود و باید بر سرش هم گل 

می ریختم.
* پس از مجیدی خواستم نکونام و رحمتی را بیاورم، اما با مربی ایرانی 
مخالفت شد. الکس نوری هم شرط گذاشت و گفتم برو دنبال زندگیت!به 
ساپینتو گفتم مثل یک جوان ۱۸ ساله جسور هستم و دنبال قهرمانی 
هستم. عطش جاه طلبی و برنده شدن را دارم. ایشان هم گفتند که من هم 
چنین اخلاقی دارم. استقلال خوب بسته شده است و دو تیم است. من 
تیمم را با نظر یک مجری تلویزیونی نمی بندم بلکه با سرمربی می بندم. 

فقط شهباززاده بدون نظر ساپینتو جذب شد.
*رونالدو با 5۰۰ میلیون یورو جذب شده است و من در استقلال ۱5 
میلیون یورو هزینه کردم و تیم قهرمان شد. من سال گذشته با همه تیم 
تسویه حساب کردم و ۷ میلیارد تنها بدهی ما در سال گذشته است. این 
۶۰ میلیارد تومان که می گویند گم شده را یک بهائی از آن طرف آب توسط 

یک خبرنگار  بر سر زبان ها انداخت.
* من تبریک می گویم به استقلالی ها که گران ترین تیم را دارند. من به 

بازیکنانم زیر میزی نمی دهم و تمامی آن در قرارداد است.
*طبیعی است که من 5 ماشین شاسی بلند گرفته ام. به مدیر خودم داده 
ام که 4 ماه شبانه روز در کمپ کار کرده است.بنابر مصوبه هیئت مدیره این 

ماشین ها را اهدا کردیم. 
* این مصاحبه آجورلو البته از سوی فتح ا... زاده بدون پاسخ نماند و او در 
گفت وگو با برنامه فوتبال برتر با بیان این که دوره بزن در رو تمام شده افزود: 
قرارداد زمینی که قرار بود کلنگ بزنی کو؟ با بی سوادی سقف خرید بازیکن 
را پر کردید برکناری شبانه ای هم در کار نبود، دو هفته پیش از برکناری به 

او خبر دادم.

گفت وگو

استقلالی های 
 سابق صدرنشینی 

 را از پرسپولیس 
می گیرند؟    

ــن نشست هیئت  ــی ــم گــروه ورزش/ دوازده
اجرایی کمیته ملی المپیک درحالی دیــروز با 
حضور اعضا برگزار شد که به گفته سیدمناف 
هاشمی یکی از مهم ترین مباحث مطرح شده در 
این جلسه، مبحث بودجه بود. دبیرکل و سخنگو 
با تاکید بر این که بودجه کمیته ملی المپیک در 
سال منتهی به بازی های آسیایی و کسب سهمیه 
المپیک پاریس کافی نیست، می گوید: »بودجه 
کمیته ملی المپیک سال قبل در سه ردیــف و 
شامل ردیف اصلی 23۰ میلیارد، متفرقه ۸۰ 
و عمرانی هم عدد مختصری بود. تلاش کردیم 
برای 2 رویداد مهم سال آینده یعنی بازی های 
آسیایی و کسب سهمیه المپیک بودجه را ارتقا 
دهیم. برای بازی های آسیایی با کاروان کیفی 
اعزام می شویم که با فدراسیون ها جلساتی هم 
داشتیم و خلاصه گزارش را در قالب مکاتبات 
متعدد به سازمان برنامه و بودجه اعلام کردیم 
و هر سه ردیف بودجه را ارتقا دادیــم  که ردیفی 
برای بازی های آسیایی در نظر گرفتند؛ هرچند 
ایــن مبلغ کافی نیست امــا در مجموع بودجه 
امسال ما رشد ۸۰ تا ۸5 درصدی داشت. اگر 
گشایشی در بودجه ایجاد شود، شاید در ردیف 
متفرقه کمک بیشتری کنند تا در سال آینده دچار 
مشکل نشویم. در بازی های 2۰۱۰ گوانگجو 
چهارم شدیم، آن زمان 5۰ میلیارد اعتبار برای 
این مسابقات در نظر گرفته شده بود و دلار هم 
زیر ۱۰۰۰ تومان بــود. بر مبنای قیمت امروز 
دلار، 5۰ میلیون دلار یا 2 هزار میلیارد تومان 
نیاز داریم تا با رقبا رو به رو شویم. ما در دوره های 
گذشته عناوین چهارمی، سپس پنجمی و در دوره 

گذشته هم ششمی را کسب کردیم و اگر همین 
نمودار را ادامه دهیم، در این دوره از بازی های 
آسیایی باید هفتم یا هشتم شویم. اگر می خواهیم 
جایگاه ششم را حفظ کنیم باید دولت و مجلس 
حمایت کنند، این جا بحث داخل کشور نیست 
همه امکانات رقبا بیشتر از ورزشکاران ماست و 
باید با این شرایط به مصاف آن ها برویم.« دبیر 
کل کمیته ملی المپیک در پاسخ به سوالی درباره 
بودجه و تغییرات پیشنهادی کمیته برای افزایش 
آن می گوید: »مجلس بــرای بازی های هانگژو 
2۰۰ میلیارد اضافه  و کسب سهمیه المپیک 
کرد که در مجموع سهم این بخش5۱۰ میلیارد 
شده که نمی توان آن را با یک فدراسیون در آسیا 
مقایسه کرد؛ بودجه کمیته و وزارت در ردیف های 
جداست اما این بودجه برای هر دو بخش کافی 
نیست. اگر با ارز نیمایی حساب کنیم، نیاز ما 
بیش از هزار میلیارد تومان بودجه است و اگر با 
ارز 42 هزار تومانی حساب کنیم، نیاز بودجه ای 
ما 2هزار میلیارد تومان است. هم اکنون با ارز 
نیمایی هم حساب کنیم بیش از ۹۰۰ میلیارد 

تومان کسری داریم.«

فدراسیون فوتبال زودتر تکلیف تیم امید را        
مشخص کند

هاشمی درباره انتخاب سرمربی تیم فوتبال امید 
می گوید: »امیدوارم هر چه سریع تر کادرفنی 
و سرپرست را تعیین کنند چــون زمــان زیــادی 
نداریم. بعد از دوبار گفت وگو با رسانه ها، مجدد 
جلسه ای با فدراسیون فوتبال داشتیم، گزینه 
پیشنهادی خودمان را برای سرپرستی مطرح 

کردیم. اگر فدراسیون فوتبال پیشنهاد رئیس 
کمیته ملی المپیک را قبول ندارند، اشکالی 
ــدارد؛ فرد دیگری را انتخاب کنند اما هر چه  ن
زودتــر کار را شــروع کنند و با برنامه کار را جلو 

ببرند.«

حضور روسیه در آسیا هم اثر مثبت و هم        
منفی برای ما دارد

ــاره حضور روســیــه و بـــلاروس در  هاشمی دربـ
بازی های آسیایی و المپیک با وجود تحریم شدن 
این دو کشور چنین توضیح می دهد: »ایــن به 
تصمیم شورای المپیک آسیا و IOC باز می گردد. 
آن ها با کاروان 5۰۰ نفره در این رقابت ها شرکت 
می کنند ولی مدال هایشان در جدول رده بندی 
محاسبه نمی شود. اگر در مــدال سهم داشته 
باشند رتبه ما ممکن است کاهش یابد اگر لحاظ 
نکنند این حسن را دارد که ورزشــکــاران ما در 
رقابت با آن ها می توانند تمرین کنند و تیم های 
ما تقویت می شوند، در مجموع حضور روسیه در 

آسیا برای ما هم اثر مثبت دارد و هم منفی.«

دیدار باخ و خسروی وفا ربطی به تحریم وزیر        
ندارد

او همچنین درباره دیدار خسروی وفا با توماس 
باخ و این که آیا ممکن است این جلسه به دلیل 
تحریم اخیر ورزش باشد یا روند فعالیت IOC به 
سمت تحریم برود، می گوید: »بعید است، بحث ها 
المپیک،  بین المللی  کمیته  به  مربوط  کاملا 
کسب سهمیه، رویدادهای بین المللی و مسائل 

مربوط به ورزشکاران است.«

هاشمی: با ارز نیمایی بیش از ۹00 میلیارد کسری بودجه در ورزش داریم 

کمیته ملی المپیک و نیاز به بودجه 2 هزارمیلیاردی 

آزمون به روسیه برمی گردد؟
فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس نقل و انتقالات فوتبال مدعی شد سردار آزمون مهاجم 
ایرانی باشگاه بایر لورکوزن پیشنهادی از المپیک مارسی دریافت کرده است.به گفته 
رومانو، آزمون باوجود داشتن قرارداد با لورکوزن برای تقویت خط حمله باشگاه فرانسوی 
در نظر گرفته شده و پیشنهاد ۱۰ میلیون یورویی برای خرید این مهاجم ایرانی ارائه شده 
است.آزمون که پیش از این مورد توجه باشگاه های فنرباغچه و گالاتاسرای قرار داشت، در 
واکنش به تمایل دو غول فوتبال ترکیه تاکید کرده بود که قصد دارد به فوتبالش در 
بایر ادامه بدهد و تمرکزش را روی این تیم گذاشته است اما نکته عجیب تر این 
است که زنیت سنت پترزبورگ روسیه، باشگاه سابق سردار آزمون هم روی 
این مهاجم دست گذاشته و قصد دارد او را به روسیه بازگرداند. این خبری 
است که دیروز »ایوان کارپوف« روزنامه نگار روسی در کانال تلگرامی خود 
منتشر کرده است. به گفته کارپوف، آزمون به جدایی از بایرفکر می کند.

   آغاز هفته هجدهم با چالش های 
سخت یحیی و مورایس   

قرارداد عجیب کاوه و بلاتکلیفی استقلال  
قرارداد کاوه رضایی مهاجم تیم فوتبال تراکتور با این تیم و بحث بازگشت او با استقلال به 
یکی از مسائل پیچیده و عجیب تبدیل شده است.نام کاوه در ابتدای این فصل از فهرست 
استقلال خط خورد و این بازیکن به تراکتور پیوست؛ در حالی که گفته می شد بندی 
در قرارداد این بازیکن وجود دارد که در نیم فصل می تواند به استقلال بازگردد. حالا 
و در این شرایط علی فتح ا...زاده مدیرعامل باشگاه استقلال می گوید کمیته انضباطی 
تعیین می کند کاوه رضایی در تراکتور بماند یا به استقلال بازگردد. فتح ا...زاده گفت: 
آقای آجورلو )مدیرعامل سابق استقلال( قراردادی با کاوه بسته است. یک رقم 3۰ 
میلیاردی پیشنهاد کرده است. گفته »برو و نیم فصل بیا؛ اگر نیامدی هم این 3۰ 
میلیارد برای شما«. یک سری اختلافاتی داریم. ایشان باید آن موقع می آمد 
که نیامد. از آن طرف نصیرزاده )مدیرعامل باشگاه تراکتور( می گوید 

»کاوه با ما یک ساله بسته است«. خیلی قاطی شده است!


